

Snoonu Powers the Future of Innovation at Web Summit Qatar 2025! 🚀

📍 Web Summit Qatar, Doha Exhibition and Convention Center (DECC)
📅 February 26–29, 2024

Snoonu is proud to announce its strategic partnership with Web Summit Qatar, the region's most anticipated gathering of global tech leaders, entrepreneurs, and innovators! As Qatar's leading technology-driven platform, we are excited to showcase our latest advancements, foster meaningful collaborations, and engage with the brightest minds shaping the future of digital commerce and AI-powered solutions.

This premier event will bring together thousands of entrepreneurs, investors, and tech leaders from around the world to connect, collaborate, and shape the future of technology.

Hear from industry giants and witness cutting-edge innovations from hundreds of startups and scale-ups. Network with like-minded individuals and forge partnerships that will propel your career and business to new heights.

Building on the success of last year's event, Web Summit Qatar 2025 promises to be even bigger and better. Don't miss this opportunity to be part of the future of tech.

What to Expect at the Snoonu Booth?

At the Snoonu Booth, attendees can look forward to:

- **Exclusive Sneak Peek:** Gain insider access to our latest innovations, including updates on the Snoonu S5.
- **Insightful Talks & Panels:** Hear from our visionary CEO, Hamad Al-Hajri, as he shares Snoonu's journey of disruption, digital transformation, and future aspirations.
- **Interactive Workshops:** Participate in 25 dynamic workshops led by our expert team, with 10 sessions conducted in different languages to cater to our diverse audience.
- **Networking & Collaboration:** Connect with industry pioneers, entrepreneurs, and thought leaders during our interactive sessions.
- **Exciting Giveaways & Surprises:** Don't miss the chance to win exclusive Snoonu rewards!

Be Part of the Future!

We invite our Snoonu community, tech enthusiasts, and business leaders** to join us at Web Summit Qatar for an immersive experience into the future of tech, AI, and e-commerce innovation.

🚀 Mark your calendars & visit us at our booth! Let's drive innovation, connect, and shape the digital economy together.

#SnoonuAtWebSummit #WebSummitQatar #TechInnovation #EcommerceRevolution
#FutureOfCommerce #JoinUs

About Snoonu: Snoonu is a revolutionary all-in-one application, designed to cater to the diverse needs of Qatar's dynamic population. As the country's first platform to offer such a comprehensive array of services, Snoonu is revolutionizing the way services are delivered by combining 11 distinct offerings into one seamless platform.

For media inquiries, please reach out to:

Walid Ihadjaden

PR Manager

walid@snoonu.com

+97433653318

🚀 سنونو تقود مستقبل الابتكار في التجارة الإلكترونية في قمة الويب قطر 2025!

قمة الويب قطر، مركز الدوحة للمعارض والمؤتمرات (DECC)

26 – 29 فبراير 2024

تفخر سنونو بالإعلان عن شراكتها الاستراتيجية مع قمة الويب قطر، الحدث الأكثر ترقبًا في المنطقة والذي يجمع رواد التكنولوجيا العالميين، ورواد الأعمال، والمبتكرين! بصفتها المنصة التكنولوجية الرائدة في قطر، يسعدنا أن نكون جزءًا مهمًا من هذا الحدث العالمي لاستعراض أحدث ابتكاراتنا وخدماتنا، وتعزيز الشراكات مع مختلف الفاعلين الاقتصاديين الرائدة والمساهمة بفاعلية في تشكيل مستقبل التجارة الرقمية وحلول الذكاء الاصطناعي.

هذا الحدث العالمي المرموق سيجمع آلاف رواد الأعمال والمستثمرين وقادة التكنولوجيا من جميع أنحاء العالم، لتبادل الأفكار والتعاون وتشكيل مستقبل التكنولوجيا.

🚀 ماذا ينتظركم في قمة الويب قطر 2025؟

🎤 لقاء مع قادة الصناعة – استمعوا إلى كبار الخبراء وشاهدوا أحدث الابتكارات من مئات الشركات الناشئة والمتقدمة في جميع مجالات التكنولوجيا.

🤝 فرص التواصل، التشبيك والتعاون – التفاعل مع رواد الفكر وبناء شراكات تساهم في تعزيز مسيرتكم المهنية ونجاح أعمالكم.

⚡ نظرة عن كثب على آخر الابتكارات التقنية – استكشف أحدث التطورات التي ترسم مستقبل التكنولوجيا.

بناءً على نجاح القمة السابقة، فإن قمة الويب قطر 2025 تعد بأن تكون أكبر وأفضل من أي وقت مضى! لا تفوتوا فرصة أن تكونوا جزءًا من مستقبل التكنولوجيا.

🚀 ماذا ينتظركم في جناح سنونو؟

💡 نظرة حصرية – تعرفوا على أحدث ابتكاراتنا، بما في ذلك التحديثات الجديدة حول ****Snoonu S5**** والمزيد!

🎤 حوارات ملهمة – استمعوا إلى رؤية الرئيس التنفيذي، حمد الهاجري، حول رحلة سنونو في الابتكار، والتحول الرقمي، والطموحات والأهداف المستقبلية.

⚡ فرص للتواصل والتعاون – تفاعلوا مع رواد الأعمال وقادة الصناعة في جلساتنا التفاعلية.
📁 هدايا وجوائز حصرية – لا تفوتوا فرصة الفوز بمكافآت مميزة من سنونو!

كن جزءاً من المستقبل!
ندعو مجتمع سنونو، ومحبي التكنولوجيا، وقادة الأعمال للانضمام إلينا في قمة الويب قطر، حيث سنأخذكم في تجربة مميزة إلى مستقبل التقنية والذكاء الاصطناعي والابتكار في التجارة الإلكترونية.

✂ احجزوا أماكنكم وزورونا في جناحنا! دعونا نقود الابتكار، ونتواصل، ونشكل مستقبل الاقتصاد الرقمي معاً.